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Dorpsborrel

Een gewone dinsdag in januari, maar hoe bijzonder voor ons! 
Om 15:17 komt het persbericht binnen: de plannen voor een 
AZC op de ‘Vertreklocatie’ zijn ingetrokken. Geen AZC en de 
woningbouw kan doorgaan zoals gepland. 
’s Avonds tijdens de raadsvergadering komen alle argumenten 
nogmaals langs. Waarbij duidelijk blijkt, dat onze argumenten 
raadsbreed worden onderschreven. 

Bij het terugkijkenmogen we best trots zijn. Trots op ons dorp! Het 
feit dat we die dubbele teleurstelling in de brief van 16 december 
hebben kunnen omzetten in deze uitkomst. Dat ondanks de 
teleurstelling en de bijbehorende emoties steeds een dialoog 
met het college is geweest zonder narigheid, moddergooien, 
enzovoort, maar juist met respect over en weer en een open 
en constructieve houding. Daar mogen we best trots op zijn! 
Het samen optrekken met Hoor-Naar-Ons heeft daar zeker toe 
bij gedragen, daarvoor vanaf deze plaats nogmaals dank. Het 
heen en weer praten met onze raadsleden Maarten Klink en 
Anne Marie Mollema heeft ook enom geholpen, terwijl het voor 
hen niet eenvoudig was om tegelijkertijd dorpsbewoner en 
raadslid te zijn. 
En er is meer om trots op te zijn. In alle gesprekken tussen 16 
december en 28 januari kwam steeds naar voren: opvang in 
wezen geen probleem, maar niet zo! De bereidheid om mee te 
denken bleek wel op de goed bezochte avond op 13 januari. 
Met als resultaat een groot aantal suggesties over ‘hoe wél’.

Het college geeft aan verder te zoeken naar een vorm van 
opvang. De uitkomst van de 13de zullen we inzetten, wanneer 
blijkt dat er ruimte voor is in het vervolgproces. De intentie is 
uitgesproken om de bewoners in brede zin, dus breder dan 
Hoornaar, in de uitwerking te betrekken. Dus ook dat hebben 
we bereikt. Ook daar mogen we trots op zijn.

Dus toch woningbouw

Zoals we in juni 2024 al meldden komen er dus in het totaal  41 
woningen. Voor met name jongeren, starters en kleine huishoudens 
komen er 16 sociale huurwoningen. Daarnaast komen er ook 25 
koopwoningen in de vorm van eengezinswoningen (8), betaalbare 
woningen voor ouderen in een hof (13) en 2-onder-1 kapwoningen 
(4).
Voordat nu de sloop kan beginnen is er nog wat voorbereidingstijd 
nodig. En de zorgvuldige sloop kost wat meer tijd. Met de aansluitende 
voorbelasting zal er pas in 2026 begonnen worden met de bouw. 
Het zal dus nog even duren voordat eventuele gegadigden hun 
verlangens en voorkeuren bekend kunnen maken aan de aannemer 
die voor de realisatie moet gaan zorgen. Spannende tijden in het 
vooruitzicht. Wanneer er nieuws is zullen we dat melden.

Graag nodigen we jullie uit voor een bijeenkomst in het 
Bruisend Hart. 
Er is nieuws over de Wielen, er komt een honden-uitren-veldje, 
er zijn plannen op het energie-vlak, en nog veel meer. En 
ongetwijfeld wordt er van ons iets verwacht over de opvang 
van asielzoekers.
Daarover willen we jullie graag informeren en met jullie over 
in gesprek.
Misschien vinden we nog een interessante spreker. Waar we 
zeker voor zorgen is GEZELLIGHEID!

Wanneer:  18 maart 2025 om 20:00 uur
Waar:   Het Bruisend Hart

Voor een drankje en een hapje wordt gezorgd .... (deze keer 
geen frietjes)

datum: 5 februari 2024 
voor informatie:opvang@jouwgemeente.nl 

Beste inwoner, ondernemer,

In december 2024 kondigde het college van gemeente 
Molenlanden aan dat zij het Centraal orgaan opvang asielzoekers 
(COA) verzocht te onderzoeken of het oude gemeentekantoor aan 
de Groeneweg in Hoornaar een passende plek is voor het tijdelijk 
opvangen van 75 vluchtelingen. Sinds deze aankondiging hebben 
veel inwoners, de dorpsraad en de gemeenteraad zorgen geuit 
over dit voorgenomen plan. Na een periode van gesprekken met 
verschillende betrokkenen, heeft het college op 28 januari besloten 
om af te zien van de invulling van het voormalig gemeentekantoor 
als opvanglocatie voor vluchtelingen. In plaats daarvan zal het 
oorspronkelijke plan om 41 woningen op de locatie te bouwen 
doorgang vinden.

Evaluatie
Wij begrijpen dat het voornemen om het gemeentekantoor in te 
richten als opvanglocatie en de korte termijn van deze aankondiging 
veel heeft losgemaakt bij u als inwoner of ondernemer van 
Hoornaar. Wij danken u voor het uiten van uw zorgen, bedenkingen 
en gedachtes over het voorgenomen plan. Het college zal op korte 
termijn samen met de gemeenteraad het gehele proces van de 
afgelopen maanden zorgvuldig evalueren en hieruit lering trekken 
voor de toekomst. Voor het evalueren betrekken wij ook graag 
inwoners van Hoornaar. Hiervoor zoeken wij contact met onder 
andere de dorpsraad en Hoor Naar Ons. Mocht u zelf graag uw input 
geven, kunt u een e-mail sturen naar opvang@jouwgemeente.nl.

Opgave voor asielopvang blijft bestaan
Met de realisatie van 41 woningen zijn we blij om bij te dragen 
aan de woningbouwopgave in Hoornaar. Daarentegen blijft de 
wettelijke verplichting om 244 vluchtelingen op te vangen ook 
bestaan. 58 vluchtelingen vangen we momenteel op in het azc in 
Bleskensgraaf, maar dat er opvangplekken bij moeten is duidelijk. 
Als college voelen we ons verantwoordelijk voor deze 
maatschappelijke opgave en gaan op zoek naar andere geschikte 
locaties binnen gemeente Molenlanden. In het contact met inwoners 
en andere betrokkenen van Hoornaar hebben we gezien dat veel 
mensen graag meedenken over alternatieven. Het aanbod om hier 
samen met ons naar op zoek te gaan, nemen we dan ook graag 
aan. Wij pakken dit in eerste instantie op met de dorpsraad en Hoor 
Naar Ons. Wilt u zelf graag uw input geven, kunt u een e-mail sturen 
naar opvang@jouwgemeente.nl.  

Realisteren woningbouw
Nu duidelijk is dat het voormalig gemeentekantoor geen dienst 
zal doen als opvanglocatie, gaan we door met de plannen om 
op die locatie 41 woningen te realiseren. Over het vervolg en 
de planning wordt u op een later moment verder geïnformeerd. 

Meer informatie
Heeft u nog vragen over deze brief, dan kunt u mailen naar opvang@
jouwgemeente.nl of bellen naar 088 – 75 15 000. 

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van gemeente Molenlanden,

De secretaris, De burgemeester,
                                                              
                                                                   
Marko Does Theo Segers

Jullie hebben ons misschien wel zien wandelen en je afgevraagd 
“Waar hebben die twee het over?”.
 
In oktober werd ons bekend gemaakt dat het college overwoog 
om het oude gemeentehuis aan het COA aan te bieden als 
opvangplek voor asielzoekers. Niets stond nog vast Er was 
geheimhouding afgesproken dus wij mochten daar met niemand 
over praten. Dat is lastig met een onderwerp dat zo dichtbij ligt.   
De gesprekken tijdens onze wandelingen gingen in het begin 
vooral daarover; hoe je ga je hiermee om, wat doe je als iemand 
je er een vraag over stelt, hoe reageert het dorp als dit doorgaat 
en het bekend wordt en hoe wordt er dan op ons gereageerd? 
Het ging ook over onze innerlijke worsteling “Hoe maak ik als raadslid 
van Molenlanden, inwoner van Hoornaar, een afweging die alle 
belangen recht doet?”.
 
In december kregen wij bericht van het college dat het COA een 
businesscase aan het uitwerken was voor de huisvesting in het 
voormalig gemeentehuis van 75 AMV-ers voor minimaal 5 jaar. 
Communicatie naar omwonenden en inwoners zou niet eerder 
dan medio januari plaatsvinden. In de raadsvergadering van 10 
december drong de raad er echter op aan om dit eerder te doen. 
Toen ging het snel, want op 16 december lag er al een brief op de 
mat bij de inwoners van Hoornaar. De dag daarna begonnen de 
gesprekken met inwoners. Wij zijn daar zoveel mogelijk bij geweest. 
Dat was best intensief, de aanloop naar de kerst zag er wat anders uit 
dan voorzien.  De gesprekken waren erg waardevol en de grootste 
waarde zat er misschien wel in dat deze gesprekken met het dorp 
het onderwerp ook dichterbij de andere raadsleden bracht.

Wij bleven wandelen, onze gesprekken verschoven zich naar de 
inhoud. Ondanks onze verschillen in politieke achtergrond bleken 
de overeenkomsten veel groter te zijn. Waar we heen wilden was 
al snel duidelijk “behoud van de woningbouw”, maar de te volgen 
route daar naartoe was anders; vanuit de oppositie of vanuit de 
coalitie. Juist vanuit die verschillen konden we onze rol spelen 
en ondertussen hielden we elkaar, zo ver dat kon, op de hoogte 
om te voorkomen dat de routes elkaar in de weg zouden zitten. 

Op 28 januari besloot het college geen medewerking te verlenen 
aan de opvanglocatie. Wij zijn blij met dit besluit en zijn trots op ons 
dorp. In de raadsvergadering klonken onze complimenten al. Die 
delen we opnieuw graag uit: ‘In de eerste plaats aan Hoornaar, en 
in het bijzonder de Dorpsraad en Hoor Naar Ons, omdat zij kritisch, 
maar beschaafd, redelijk en meedenkend met de situatie zijn 
omgegaan.’

En dat wandelen? Dat is goed bevallen, dat gaan we vaker doen.  

Wil je een keer iets met ons of een van ons bespreken tijdens een 
wandeling of aan de keukentafel? Neem dan contact op via: 

maarten.klink@jouwgemeente.nl  
annemarie.mollema@jouwgemeente.nl

Maarten en Anne Marie

Wandelen

Extra editie



Geacht college en leden van de gemeenteraad Molenlanden,

Gisteren, 16 december 2024, mochten we als dorpsbewoners via 
email en/of brief de boodschap lezen over het voornemen het oude 
gemeentehuis te gebruiken als opvanglocatie voor het COA.
Als dorp, en als dorpsraad, zijn we verrast! Maar ook vooral bezorgd. 
Bezorgd over wat dit plan voor ons dorp zal gaan betekenen.
Het gaat hier dus niet over de opvang in algemene zin, maar de manier 
waarop deze in het oude gemeentehuis vorm zou krijgen.
De verrassing en de daaruit voortkomende bezorgdheid (en de onrust 
onder de dorpsbewoners) is tweeledig:

1. In voorjaar 2024 is in na gezamenlijke voorbereiding het plan 
goedgekeurd om op de vertreklocatie woningbouw te realiseren. 
De bijbehorende bestemmingswijziging gaf houvast voor een 
belangrijke doorstroom in het woonsegment, met extra aandacht 
voor de starters en de senioren. Het nu gepresenteerde plan voor 
een AZC betekent een streep door deze plannen en een grote 
teleurstelling voor de belangstellenden van die nieuwbouw.
2. Opvang van de betreffende doelgroep (alleenstaande 
minderjarige vreemdelingen, momenteel voornamelijk uit Syrië, 
Yemen en Eritrea) is misschien niet wat iedereen in het dorp 
zal willen. Maar het zowel een kans als een bedreiging. De 
bedreiging wordt veelvuldig verwoord. Daarnaast is er ook de 
overtuiging om dergelijke kinderen een veilige plek te bieden. En 
ze daarmee de kans te geven in te stromen in onze maatschappij.  
Als dorp hebben we ook de betreffende leeftijdsgroep. Met hun 
behoefte tot onderling contact, grenzenverkenning enzovoort. De 
invloed van de opspelende hormonen zijn bekend, en het is zeker 
niet de gemakkelijkste leeftijdsgroep. In de kleine en evenwichtig 
samengestelde leefgemeenschap van ons dorp is er een 
werkbaar evenwicht. De bezorgdheid is groot dat het faciliteren 
van huisvesting voor 75 jonge en alleenstaande asielzoekers de 
balans in deze woongemeenschap onevenredig negatief gaat 
beïnvloeden. Het is daarmee vooral het aantal dat voor een dorp 
als het onze onevenredig groot is.

In het verlengde van beide punten is er een bezorgdheid op termijn. 
Deze opvang brengt ook de verantwoordelijkheid met zich mee, 
dat diegene die in Nederland mogen blijven ook onderdak moeten 
worden verleend, na uitstroom uit het AZC. Met extra druk op de 
woningmarkt, juist in het contingent starters.

Deze bezorgdheid leidt tot een aantal vragen, waar we als dorp en 
als dorpsraad antwoord op verwachten. Allemaal gebaseerd op het 

voornemen om te komen tot de opvang zoals vermeld in eerder
genoemd schrijven. 

1.  Is er een alternatief om het wegvallen van de bouwplannen te 
ondervangen en de zeer gewenste doorstroom in de woningmarkt 
in ons dorp te bewerkstelligen?
2.  De gemeente Molenlanden bestaat uit 20 kleine kernen. Is 
er uitputtend onderzocht of het beoogde contingent van 260 
asielzoekers, evenredig over deze kernen kan worden verdeeld? 
Met als grote bijkomstigheid, dat de asielzoekers kunnen worden 
geabsorbeerd en geïntegreerd. Terwijl er nu een grote kans is op 
‘het AZC’ en ‘het dorp’ als twee tegenover elkaar staande partijen.
3. Het dorp is doortrokken van verenigingsleven met allerlei vormen 
van vrije-tijds-besteding. De impact van 75 jongeren (denk aan 6 
voetbalelftallen) is extreem en het bestaande verenigingsleven is 
niet in staat om dit zomaar in te passen, terwijl daar 
best de bereidheid voor zou zijn. Hoe ziet dan de oplossing eruit? En 
hoe sluit dat aan op de bestaande omstandigheden?
4. Als dorp hebben we ook de betreffende leeftijdsgroep. Met hun 
behoefte tot onderling contact, grenzenverkenning enzovoort. De 
invloed van de opspelende hormonen zijn bekend, en er is een 
zeker bestaand evenwicht in het dorp zoals het nu is. Maar het is 
niet de gemakkelijkste leeftijdsgroep. Een influx van 75 jongeren is 
deze leeftijdsgroep zal niet zomaar probleemloos te laten verlopen. 
Veiligheid als aandachtspunt dringt zich daarbij op, maar dat is 
zeker niet het enige. Welke maatregelen gaan ervoor zorgen dat 
integratie plaatsvindt en problemen worden voorkomen?

We zijn ons er van bewust, dat U, als college en raad, in een eigen 
spoor dit traject doorloopt. De huidige informatie-avonden zijn daar 
onderdeel van. In aanvulling daarop zullen wij als dorpsraad half 
Januari een avond beleggen voor het dorp om verder te praten over 
dit onderwerp. Om deze rol effectief te kunnen vervullen, is voorwaarde 
dat we onderdeel uitmaken en/of aanzitten bij de verschillende 
overleggen en ontwikkelingen. Juist daarom is de bedoelde avond 
voor het dorp pas half Januari gepland. Dat levert, ondanks de periode 
van feestdagen, voldoende tijd om onze vragen te beantwoorden. 
Zodat de antwoorden op onze vragen op die avond kunnen worden 
behandeld.

In afwachting van uw reactie,

Hoogachtend,
Dorpsraad Bruisend Hoornaar

Voorzitter,
Geachte raadsleden, leden van het college,

Ja voorzitter, nog een keer de plannen voor de asielopvang in 
Hoornaar. 
Maar wel met een heel andere toon. 

Want we hadden als dorpsraad het dorp gisteravond uitgenodigd 
om over de plannen te komen praten. En dan is het een voorrecht 
om de positieve en constructieve sfeer gisteravond in Hoornaar 
met jullie te mogen delen. 

Wat maakte dit zo bijzonder? De afgelopen weken is bij herhaling 
de ongelukkige communicatie en de confronterende boodschap 
aan de orde geweest. Dat onze vertegenwoordigers, waar een 
vanzelfsprekend vertrouwen in bestond, zo ineens de eerdere 
toezeggingen van woningbouw van tafel veegden. 

Dat daar overheen nog een niet passend opvangmodel werd 
toegevoegd leverde een dieptepunt op in het vertrouwen in 
politiek en locaal bestuur.

Tel daarbij op de reactie op onze brief die ronduit teleurstellend 
was. Gister hadden we als dorpsraad het beloofde gesprek 
met de wethouder en de ambtenaar asielzaken. Daar werd die 
teleurstelling verder onderstreept. Het gesprek als zodanig was 
prima, maar de boodschap niet. Die was: dat wegvallen van de 
woningbouw moet je voor lief nemen, en dat zal op termijn vast 
nog extras opleveren. En zo’n groep van 75 moet je niet moeilijk 
over doen, want dit is echt de allerbeste oplossing. En 

bij dit alles wordt bij herhaling bevestigd: er is geen plan B. Met 
andere woorden slikken of stikken. Geen geschikte basis voor 
een dialoog.

Hoe verrassend is dan, dat er gisteravond een groep van 
250 dorpelingen allemaal, zonder enige wanklank, hebben 
nagedacht en hun inbreng hebben geleverd om oplossingen 
te bedenken. Geweldig, 250 mensen, die bij elkaar komen 
omdat ze zich zorgen maken over de toekomst van het dorp, 
allemaal in gesprek over oplossingen. Oplossingen waarbij de 
maatschappelijke doelstelling van asielopvang passend wordt 
gemaakt aan de karakteristiek van onze gemeente met haar 
relatief kleinen kernen. Een avond vol positieve energie, terwijl 
de aanleiding daar geen reden voor gaf. Een heel bijzondere 
avond.

Er was een zeer nadrukkelijke voorwaarde: geef groen licht voor 
de woningbouw op de vertreklocatie. Daarom een oproep aan 
de wethouder en aan jullie als raad: Doe recht aan eerdere 
toezeggingen en besluiten, en herstel daarmee een deel van het 
verloren vertrouwen.

Hoornaar staat nu in een voorzichtige mee-denk-stand: onderken 
dit constructief momentum, koester het en doe er vooral iets mee. 

Op 16 december (een week voor de feestdagen) ontvangen 
alle bewoners van Hoornaar een brief waarin het college 
van burgemeester en wethouders (B&W) aangeeft dat zij 
overweegt de locatie Gemeentehuis Hoornaar te gebruiken 
voor de opvang van 75 AMV-ers. De brief slaat in als een 
bom: verbazing, verbijstering en een gevoel van overval. 
De bewoners krijgen de gelegenheid om tijdens een drietal 
sessies kennis te nemen van de motivatie.

16 december 

17-20 
december

23 december

28 december

9 januari

13 januari

14 januari

28 januari

Aanleiding:
 
Begin 2024 wordt de bestemming van de locatie gemeentehuis 
Hoornaar gewijzigd naar een woonbestemming voor 
41 woningen. Dit nieuws wordt met groot enthousiasme 
ontvangen door de bewoners van Hoornaar. Er wordt een 
bezwaar ingediend tegen deze plannen en dat houdt in dat 
er vertraging zal optreden (2 tot 3 jaar).
De gemeente Molenlanden heeft een door de provincie 
opgelegde verplichting tot huisvesting/opvang van 
205 vluchtelingen waarvan 39 AMV-ers (alleenstaande 
minderjarige vreemdelingen)

Laten we nog eens de recente gebeurtenissen de revue laten passeren

De informatie sessies vinden plaats onder hoogspanning – er 
is bewaking geregeld door de gemeente – maar de sessies 
verlopen zonder problemen en op een manier passend bij 
ons dorp.
De actiegroep Hoor-Naar-Ons wordt tijdens een 
drukbezochte informatie bijeenkomst in de kantine van 
SteDoCo opgericht. De actiegroep weet een groot aantal 
dorpsbewoners te mobiliseren. Er worden informatieborden 
geplaatst, een Whatsapp groep en website opgetuigd en 
een enquête uitgezet.
De dorpsraad en de actiegroep sturen afzonderlijk van 
elkaar een brief naar de gemeente met het verzoek/eis het 
voorstel in te trekken. 

De dorpsraad nodigt alle dorpsbewoners uit voor een 
informatie sessie op 13 januari 2025. 

De gemeente krijgt een formele bevestiging dat het bezwaar 
tegen de nieuwbouw is ingetrokken.

Voorafgaand en tijdens de nieuwjaarsreceptie van de 
gemeente vinden er een aantal overleggen plaats over 
de kwestie van opvang van de 75 AMW-ers. Hoor-Naar-
Ons heeft een gesprek met de wethouder. De uitkomst 
van dit overleg is onbevredigend. 

De dorpsraad heeft een gesprek met de wethouder en 
ambtenaar asielzaken. De uitkomst is onbevredigend.
In het Bruisend Hart wordt de informatie bijeenkomst van 
de dorpsraad bezocht door circa 250 dorpsbewoners. 
Doelstelling van de bijeenkomst was: bijpraten over de status 
en vooral een verzoek aan de aanwezigen de alternatieven 
voor opvang van vluchtelingen binnen ons dorp in kaart te 
brengen. De stemming was kritisch op de plannen van het 
college, maar ook opbouwend, met als resultaat suggesties 
en alternatieven voor beter passende opvang.

Tijdens de commissie raadsvergadering van de gemeente 
wordt er door 4 insprekers duidelijk gemaakt hoe er gedacht 
wordt over het plan van de gemeente voor opvang van 
75 AMV-ers. Er wordt ook een motie “vreemd an de orde” 
aangekondigd door de coalitie partijen (Doe mee!, SGP 
en VVD) waarin het college B&W wordt opgeroepen de 
plannen voor de opvang op deze locatie in te trekken en 
de woningbouw door te laten gaan. De urgentie bij deze 
partijen is duidelijk. Het doel is deze motie in te dienen tijdens 
de raadsvergadering van 28 januari 2025.

Het college van Molenlanden besluit:

1. Geen medewerking te verlenen aan het formele verzoek 
van het COA om over te gaan tot realisatie van een 
opvanglocatie van 75
alleenstaande minderjarige vreemdelingen (voor 5 jaar) aan 
de Groeneweg 33 in Hoornaar.
2. De nieuwbouwplannen van 41 woningen op de locatie 
van het voormalig gemeentekantoor in Hoornaar voort te 
zetten.
3. Met de inwoners van Hoornaar, maar ook de inwoners en
organisaties van de overige dorpen in Molenlanden, in 
gesprek te gaan om invulling te geven aan de motie 2023-25 
‘betrekken inwoners bij
opvanglocaties asielzoekers en vluchtelingen’.
4. Met de gemeenteraad in gesprek te gaan over het 
actualiseren van de criteria locatiekeuze asielopvang.
5. Om het gelopen proces te evalueren

In de middag van 28 januari stuurt het college van B&W een 
persbericht uit waarin zij aangeeft de plannen in te trekken 
voor de opvang van 75 AMV-ers op de locatie gemeentehuis 
Hoornaar.

Tijdens de raadsvergadering in de avonduren wordt dit 
besluit door alle politieke partijen met instemming begroet. 
Zowel college van B&W als de raad geven aan dat dit hele 
proces niet de schoonheidsprijs verdient en dat uitgebreide 
procesanalyse zal moeten plaatsvinden.
De conclusie is: 
De nieuwbouw van woningen op de locatie van het 
gemeentehuis Hoornaar gaat door.
De opgave voor d Ie gemeente Molenlanden om de 
huisvesting/opvang van vluchtelingen blijft bestaan.Hoe nu verder?

Brief aan het college

Inspraak 14 januari




